
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

 

ZAPISNIK 

 

 

S telefonske sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane 28. 04. 2022 godine s 

početkom u 21:27 sati.  

 

Sjednica je održana putem konferencijske veze. 

 

Nazočni su: Tihomir Mamić, Eduard Akrap, Zvonko Antunović, Ivan Močić i Tonči Gregov.  

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

utvrdio da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve odluke 

koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane.  

Za zapisničara je predložen Tonči Gregov. 

Potom je predložen sljedeći: 

 

 

DNEVNI RED 

 

 

1. Ekipno PH u elektroničkom pikadu 

2. Donošenje odluke o žalbi Borisa Krčmara na odluku disciplinske komisije 

3. Razno 

 

 

Prijedlog za zapisničara i predloženi Dnevni red su jednoglasno usvojeni. 

 

 

Ad 1) Za ekipno PH u elektroničkom pikadu koje će se održati 30.4. i 1.5.2022. predsjednik 

je izvjestio Izvršni odbor da treba oko 17 sati početi slagati 64 pikado aparata, postaviti nove 

bannere s većim razmakom između aparata, organiziran je prijenos rezultata u stvarnom 

vremenu na tv ekranu, ugostiteljski šator od 200 kvadrata, 2 zaštitara i skup je prijavljen 

policiji. 

U organizacijski odbor predloženi su: Edo Akrap voditelj, članovi Damir Zrinšćak, Tonči 

Gregov, Neven Bižić i Luka Sukobljević. 

Nakon rasprave prijedlog je usvojen s 3 glasa prema 1 

U 21.36 sati sjednici IO se priključio i Damir Zrinšćak. 

Ad 2) Predsjednik je izvjestio IO da stegovna natjecateljska komisija nije obavila saslušanje 

Borisa Krčmara. Kao razlog je navedeno da je žalba Borisa Krčmara putem e-maila završila u 

spam kategoriji, pa je zato stegovna komisija postupila kao da se Krčmar nije očitovao. Pored 

toga je učinjena greška, navedeno je da odluka postaje izvršna danom donošenja, što je 

protivno članku 61. Natjecateljskog pravilnika HPS-a. 

 



Iz ovih razloga predloženo je da se postupak vraća na 1. stupanj. 

 

Nakon rasprave prijedlog je jednoglasno usvojen 

 

AD 3) Predloženo je da se županijski savezi podsjete da po završetku sezone pošalju 

informaciju o tome koji igrači prelaze u višu/nižu kategoriju. 

 

 

 

 Sjednica je završila u 21:51 sati. 

 

 

 

Tonči Gregov        Tihomir Mamić 

    zapisničar           predsjednik 

 


